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Protokoll från Västmanlands Spelmansförbunds  extra årsmöte 
14 november 2024  
Plats: Västerås Konserthus 

Närvarande: 
Se bifogad deltagarförteckning 

 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden förklarade mötet öppnat och hälsade deltagarna välkomna.  

 

2. Dagordning för mötet 
Den av vice ordföranden i förväg distribuerade dagordningen godkändes. 

 

3. Fråga om mötet kungjorts i behörig ordning 
Deltagarna fastslog att mötet kungjorts i behörig ordning.  
  

4. Parentation 
Ordförande tände ljus och vi höll en tyst minut för att hedra de två 
styrelsemedlemmar som gått bort under året, Lars Englund och Olof Neverland 
Westin. 
 

  5      Val av ordförande för mötet 
  Christina Bjureland utsågs till ordförande för mötet. 
 

  6 Val av sekreterare för mötet 
  Maria Liljeqvist utsågs till sekreterare för mötet. 
 



Västmanlands Spelmansförbund 
Extra årsmöte 14 november 2024  2(3) 

  7 Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
  Till justeringsmän valdes Mats Hellstrand och Frida Andersson. 
 

 8        Styrelsens genomgång av årets verksamhet och ekonomisk   
rapport 

• Glädjande att spelhörnorna på biblioteket har genomförts, detta tack vare Helena 
Normans försorg. 

• Vi har deltagit vid spelmansstämmor i Medåker och Sala. 

• Vissektionen har haft träff under Oktober. 

• Bankkontakter: Vid det extra konstituerande styrelsemötet utsågs två nya 
firmatecknare vilket gjort det möjligt att åter kunna få kontakt med bankerna. 
Bengt-Olov Skottheim har sammanställt en kassarapport vilken vi fick en 
genomgång av under mötet. (Bilaga 1) 

• Förråd: Inventering av förråd, ex hur många häften som finns fortgår. 

• Arkiv Västmanland : en fråga att jobba vidare med, vad ska man lämna dit? Vem 
ska vara ansvarig? Vad finns där idag? 

• Samtal med Per Englund, bror till Lars Englund. Christina B informerar om 
telefonsamtal med Per Englund. Per meddelar att inget ekonomiskt finns som berör 
Lars engagemang i Västmanlands spelmansförbund. 

• Höjning av avgiften: Beslut togs på årsmötet den 17 mars 2024 att avgiften skulle 
höjas vilket i dagsläget inte finns något behov av. Därför beslutar mötet att riva upp 
detta beslut och bestämmer att avgiften kvarstår. (200 SEK) 

• Blommor: Spelmansförbundet skänkte blommor till begravningarna av Lars 
Englund och Olof Neverland Westin. Majja hälsade att de var vackra. 

• Adobe acrobat reader: Vi har ett abonnemang och är det någon som vill nyttja detta 
så är det bara att kontakta Bengt-Olov Skottheim. 
 

 9      Diskussion kring föreningens framtid 
Vad vill vi? Hur ser framtiden ut?  Ordet släpptes fritt…Mötet var överens om att 
det är viktigt att vi driver VSF vidare. Ett bra tillfälle för lite ”nystart”, mötet spånar 
på en träff för alla spelmanslag. Både med diskussioner och självklart spel. 
Finnåker/ Sätrabrunn, kanske ett samarbete med Örebro läns spelmansförbund? 
Använda pengar från verksamhetsbidraget? 

 
10 Fyllnadsval av funktionärer till styrelsen fram till nästa  

ordinarie årsmöte. 
• Ordförande: Till ordförande valdes Christina Bjureland, som tackade för 

förtroendet. 

• Ordinarie ledamot (kassör) : Till kassör valdes Bent-Olov Skottheim 
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• Två suppleanter: Inga förslag och tyvärr ingen på sittande möte som nappade. 
 

11      Nästa ordinarie årsmöte 
• Christina B. föreslår den 16 mars 2025 i Dingtuna Bygdegård kl 14.00. (Lokalen är 

redan bokad) 
 

 12     Övriga frågor 
• Instrumentförsäkring: Här är det mycket jobb som måste göras och frågan är av 

vem? Värderingar av instrument finns i en pärm som Christina har koll på. Dessa 
värderingar samt uppgifter om medlemmarna måste läggas in digitalt i 
medlemsförteckningen. Om man får in alla uppgifter kan faktureringen  sedan ske 
digitalt, vilket skulle underlätta mycket.Vem kan tänka sig att göra detta, ingen kan 
svara på hur mycket tid som krävs eftersom ingen gjort detta tidigare.? 

• Bladet: Vi gör inga fler utskick utan det blir ett mail med länk till hemsidan där 
man får läsa Bladet. 

• QR-koder: Projektet där spelmän presenteras, Sonia föreslår att det borde berättas 
om detta vid ett tillfälle. Kanske årsmötet? 

• Inför årsmötet: Förslag att nya medlemmar/ungdomar får gratis medlemskap/noter. 

• Ekonomiska redovisningen: Hur ska den ekonomiska redovisningen se ut 
framöver? Den måste förenklas, mötet beslutade följande: 
1. Att upphöra med att bokföra värdet på varulager. 
2. Att undvika och utelämna skulder och fordringar över årsskifte och i bokslutet. 
3. Att endast godkänna utbetalningar som ej medför ansvar mot Skatteverket. 
4. Att befintlig handkassa avslutas och beloppet sätts in på bankkonto. 
5. Att årsbokslutet består av årets samlade verifikationer samt kontoutdrag från 

banken. (1/1-31/12) 
 

 13     Mötets avlutande 

Christina Bjureland tackade alla deltagare för ett trevligt möte och avslutade mötet. 
Vi deltagare vill också tacka för mycket gott fika! 

 
Vid protokollet             Justeras 
 
Maria Liljeqvist                                     Christina Bjureland, ordförande 
 
Justeras              Justeras 
 
Mats Hellstrand            Frida Andersson 
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